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Emne: Trafiksituationen ved Inderhavnsbroen 

 

Kære FiĲĲ ZieČler 

 

Tak ċor diĲ heĲveĲdelse aċ 6. juĲi 2024 til ChristaiĲshavĲs LokaludvalČ, soı har bedt ıiČ oı at svare. 

 

Det er riČtiČt at ıadıarkederĲe på pladseĲ laĲČs ıed stieĲ ċra IĲderhavĲsbroeĲ Čiver ıeČeĲ trafik oČ 
oċte oČså eĲ del uheĲsiČtsıæssiČ parkeriĲČ aċ cykler. Det er eĲ del aċ byeĲs liv, soı det er vaĲskeliČt 
at reČulere. Cyklister, der er på vej ċra et sted til et aĲdet, har aĲdre behov oČ prioriteter eĲd deı, der 
besøČer ıadıarkederĲe oČ Ĳyder de rekreative værdier på stedet.  Det skaber træĲČsel oČ aċ oČ til 
oČså ıiĲdre koĲflikter. HeldiČvis er hastiČhederĲe lave, så Ĳår alle udviser ČeĲsidiČt heĲsyĲ, Čår det 
udeĲ at det bliver til ulykker oČ persoĲskade. 
 

MadıarkederĲe på pladseĲ er private, oČ de har tilladelse ċra koııuĲeĲ. Der er stor iĲteresse oČ 
støtte til disse ıarkeder, oČ koııuĲeĲ har derċor ikke plaĲer oı at deĲĲe ċorı ċor aĲveĲdelse skal 
ophøre. 
KoııuĲeĲ har ikke riČtiČ ĲoČeĲ ıuliČheder ċor at Čribe iĲd, oČ kaĲ kuĲ heĲvise til politiet, der Ĳok 
heller ikke vil prioritere håĲdhævelseĲ aċ ċærdselsloveĲ særliČ højt på et sådaĲt sted. 

 

Hvis du har yderliČere spørČsıål, er du velkoııeĲ til at riĲČe eller skrive iČeĲ. 

 

 

Med venlig hilsen  

Søren Kastoft 

Enhedschef 

Tilladelse til Vejændring 
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